

# Referat



## Møte i Hovedutvalg for Fotball

Dato: 01.11.2021

Tid: 20:00-23:30

<b>Referent:</b>	Susanne Johnsen		
<b>Tilstede:</b>	Ronny Ekren, Olav Sanden, Oddvar Arefjord, Hattun Bø, Susanne Johnsen, Kim Straume		
<b>Frafall:</b>	Anita Vindenes		
Nr.	Sak	Ansv.	Frist
1.	<b>Nytt fra styret/adm</b>  <b>Messer:</b> Bil- og båtmessen er i rute. Det er tungt å få inn dugnadshjelp, så vi håper bl.a. Hovedstyrets medlemmer vil bidra. <b>Reguleringsplan :</b> Etter møte med kommunen er Nordahl-Pedersen om kort tid klar til å sende inn reguleringsplan for Skogavatnet. Det jobbes parallelt med Fylkeskommunen for omgjøring av vedtaket om plassering av ny videregående skole. <b>Utbygging :</b> Søknaden vår til kommunen om deltakelse for utbygging av nytt "stadion" og mellombygg fikk ikke umiddelbar støtte. Kommunen ønsker at Sotra SK utarbeider et forslag til et toppidrettsarrangement sammen med Øygarden FK. Den videre fremdriften i saken er uviss, men kultursjefen i Øygarden kommune har kalt inn til et møte med ØFK. Dan har vært på nytt møte og saken kommer opp igjen i nov/des. Nytt gress legges på stadion i mars 2022. Ønsker to fra fotballgruppen inn i prosjektering av ny stadion. Det er viktig at de nye banen får vanningsanlegg. <b>Timebanken:</b> Sotra SK innfører Timebanken fra 1.11. Systemet er et elektronisk timeregistreringssystem som innføres for alle ansatte i perioden 1.11 til 31.12. <b>Janniche</b> – Begynte som ny leder for kafè & Catering 1.10. <b>Ingvild</b> – Innleid som aktivitetsleder for SSK 360, og for å omstrukturere tilbudet med sikte på å bli en attraktiv fritidsordning med gode planer, struktur og trivsel. <b>Kristine</b> – Jobber i dag 40% - Tar over som Materialforvalter Klubb i tillegg til å fortsette som administrativ leder for SSK 360.	Ronny og Kim	
2.	<b>Økonomi</b>  Gjennomgang regnskap pr. oktober 2021 med gruppen. Kommer inntekter fra arrangement i november og desember.		

3.	<p><b>Trenerpakke</b></p> <p>Ny trenerpakke er under arbeid. Siv og Susanne har hatt møte og laget forslag som ble presentert på møte i fotballgruppen. Det ble gjort noen forandringer, samt satt inn krav for å coachjakke. Kom opp spørsmål om varekost på en coachjakke.</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Sjekk hva en coachjakke koster, send over redigert utgave til Siv.</p>	Susanne	Uke 44
4.	<p><b>Trenergodtgjørelse</b></p> <p>Sotra SK tariffen har lengre vært ønsket innført av klubben. Etter møte i fotballgruppen, samt SU har det vært sett på at dette kan settes som rammer i stedet for at summer for hver enkelt trener. Ingen ytterligere kommentarer fra gruppen på oppsettet hittil. Dokumentet jobbes videre med. Det er enighet i gruppen at det ikke skal gis godtgjørelse til foreldretrener i barnefotball og ungdomsfotball. Man får tøy og kurs.</p>		
5.	<p><b>Coop Knøttcup, fordeling av roller</b></p> <p>Tilbakemelding fra damelag om at Rubic skaper litt rot i påmeldingsprosessen.</p> <p>Dommerne kjører denne cupen mot litt pizza og brus.</p> <p>Påmelding må sendes ut.</p> <p>Premier må skaffes, kom inn forslag å høre med Coop om de kan bidra der.</p>	<p>Hattun</p> <p>Ronny</p> <p>Olav</p>	<p>Midt november</p> <p>01 desember</p>
6.	<p><b>Samarbeidslag</b></p> <p>Telavåg har sagt opp sitt samarbeid med ØFK, og valgt å inngå samarbeid med Sotra SK. Olav inviterte Telavåg til trenerbrief på sist hjemmekamp og tok en prat med dem da. Telavåg er informert om at vår trenerkabel ikke er klar enda, og at vi skal setts oss ned sammen med dem når vi er klar. I mellomtiden er de blitt invitert til neste hjemmekamp.</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Olav opprettholder kommunikasjon med dem fremover.</p>	Olav	

7.	<p><b>Markedsarbeid</b></p> <p>Håper på å få inn noen flere ilar året, møte neste uke. Coop skilt i produksjon, ferdig om ca. en uke. Lie banner er i produksjon.</p> <p>Coop logo skal inn på drakter i neste sesong. Her må vi sjekke opp at dette er fanget opp. Logo skal på mage på a-lag dame og herre.</p> <p>Det jobbes med å øke markeds pakken som selges, Olav ser for seg ukens kampsponsor løsning med mindre skilt. Gruppen er enig at dette er en god ide.</p> <p><b>Dommer</b></p> <p>God sesong, får oversikt over aktive fra kretsen etterhvert. I vinter får vi dommer instruktør i klubben. Fått spørsmål om å være sonekontakt i sesongen 2022. Har ordnet selv med nestkommanderende, Andreas.</p> <p>Er for lang leveringstid på klær, må finne en løsning på å få inn klær raskere, kan dette komme inn på XXL?</p> <p>Evt til neste sesong må vi være tidlig ute med å bestille klær.</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Hør med materialforvalter ang dommertøy</p>	<p>Olav</p> <p>Susanne</p> <p>Olav</p> <p>Susanne</p>	<p></p> <p>Uke 44</p> <p></p> <p>Uke 44</p>
8.	<p><b>Kurs</b></p> <p>Det skal holdes kurs fremover for trenere og hovedutvalg:</p> <p>Kurs Rubic for Hovedutvalg i uke 45, 08-14 november. Kurs Rubic for trenere i uke 46 og 48. Redaktør rollene for klubbens nettsider uke 45/46.</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Meld tilbake om dager for kurs i fotballgruppen, samt redaktør rollen. Gruppen ønsker kurs torsdag, Hattun vil være med på redaktørrollen.</p>	<p>Susanne</p>	<p>Uke 44</p>
9.	<p><b>Straumemila- Sotra Sportsklubb dagene</b></p> <p>Et tilsvarende arrangement ble gjennomført under Straumemila 2019. Dette var veldig positivt for begge arrangementene, og første til mye folk og god stemning. Det er ønske om å gjenta dette - dvs at Sotra SK-dagene gjennomføres samtidig som Straumemila i 2022.</p>	<p>Susanne</p>	<p>Uke 44</p>

	<p>Per Magne avklarer endelig dato for Straumemila. Hovedstyrets medlemmer får betegningsstid til neste møte med å finne en ansvarlig for arrangementet.</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Gruppen tenker at to fra damelag og to fra herrelag kan holde denne dagen. Enn så lenge holder fotballgruppen i denne, men varsler dame og herrelag om dagen.</p>		
10.	<p><b>Julekalender</b></p> <p>Ingvild skal lage aktivitetsjulekalender og har sendt mail til idrettene om at vi må sende inn noen bilder/filmer.</p> <p>Ønsker alle bidrag tilsendt innen 30.november.</p> <p>Her ønsker fotballgruppen innslag fra følgende:</p> <p>Akademiet- Tom  A-lags damer- Marita  A-lag herrer- Tom/Renate  Ungdomsfotball- Olav  Dommersnutt- Hattun  Barnefotball- Stian og Ole</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Send ut informasjon ang julekalender.</p>	Susanne	Uke 44
11.	<p><b>Arenaplanlegger</b></p> <p>Alle arrangementer for 2022 må inn i planleggeren snarest. Frist for å legge inn til 2023 er satt til 01 mai.</p> <p>Følgende cuper må legges inn:</p> <p>Sartor maskin innecup feb/mars. G15/J13/14  Sotra Sommercup juni. Barnelag.  Sartor Innecup i november. Damelag.  Coop Knøttecup. Dommere.</p> <p>Følgende cuper diskuteres videre på neste møte i fotballgruppen:</p> <p>Bedriftscup?  Vennecup?  Nattcup?</p> <p>Sjekk opp i Futsal, hvem er disse?</p> <p><b>Aksjon:</b></p> <p>Send mail til Irene om å booke baner, og hør med Robin om futsal.</p>	Ronny/Susanne	Uke 44

12.	<p><b>Annet</b></p> <p>Vinterserie/dommer? Det er kommet spørsmål om klubb dekker dommer i vinterserien. Dette er noe laget må betale og ordne med selv. Retningslinjene rundt dette må legges ut på hjemmesiden.</p> <p>Tilsynsordning, hva hvis noen ikke stiller, hvilke kriseløsning har vi? Det hender noen ikke stiller, hvordan har dette vært løst tidligere. Ingen i gruppen viste noe her. Sjekk med klubb om de vet noe mer ang dette. Kan det være aktuelt å gi laget som ikke stiller et trekk i antall cuper?</p> <p>Samling dugnadsgjeng etter siste hjemmekamp? Gruppen ser an etter neste runde om vi skal planlegge med en sammenkomst. Må se over hvem som skal inviteres og ta kontakt med Egon.</p> <p>Søke midler og få oversikt, finne en dato? Gå gjennom tilsendt liste fra Ronny og spør klubb om det finnes en liste hvor man kan søke.</p> <p>Må gjøre det lettere å fjerne målene fra banen på stadion. Kan vi fjerne noe av betongen? Kim tar på seg målbur jobben.</p> <p>Finn dato for bilde!</p> <p>Finn dato for ny sammenkomst i januar!</p>	Susanne/Ronny	Uke 44
		Susanne	Uke 44
		Olav/Ronny	Uke 45
		Susanne/Ronny	Uke 45
		Kim fikser.	Uke 45
		Susanne.	Uke 45
		Susanne	Uke 45